



Propriétaire de vignes depuis 1937 la Maison Mähler-Besse a décidé d'étendre sa gamme sur l'ensemble des Appellations d'Origine Protégée (AOP) de Bordeaux. Afin d'atteindre cet objectif, nous menons, en nous appuyant sur l'expertise vinicole et viticole de nos équipes, une sélection rigoureuse et pertinente de vigneron bordelais indépendants.

Mähler-Besse has owned vineyards since 1937, and has now decided to extend its range to all the Protected Designations of Origin (PDO) in Bordeaux. To achieve this goal, we draw on the expertise of our teams in the fields of both viticulture and winemaking, and carefully select our independent Bordeaux growers and producers.

Château de Hartes Bordeaux

Philippe MAZEAU s'est installé en 1972 sur cette propriété d'une quinzaine d'hectares d'un seul tenant, situé sur une colline, un site authentique au coeur de l'Entre-Deux-Mers dans sa partie la plus vallonnée et la plus pittoresque.

Il domine un magnifique panorama d'étendues de vignes, forêts et prairies avec ses villages, ses églises romanes, ses Châteaux et demeures pleines de charme... certains parlent d'une "petite Toscane".

In 1972, Philippe Mazeau settled in the estate, consisting of a single block of 15 hectares of vines grown on a picturesque hill in the heart of the Entre-Deux-Mers region. It overlooks a magnificent panorama of vines, forests, and meadows with villages, Roman churches, châteaux and charming abodes emblematic of «la petite Toscane», or «little Tuscany», as the region is nicknamed.



Appellation : Bordeaux.

Surface : 15 hectares.

Cépages : 45% Cabernet Franc, 30% Cabernet Sauvignon, 25% Merlot.

Age approximatif des vignes : 35 ans.

Type de Sols : argilo-calcaire.

Elevage : en cuves, pendant 12 mois.

Notes de dégustation : la vinification minutieuse et soignée donne à ce vin rouge : profondeur, souplesse et longueur en bouche. Le nez floral du cépage Cabernet prédomine dans sa jeunesse et évolue plus tard vers des arômes plus complexes d'un Grand Vin de Bordeaux.

Appellation : Bordeaux.

Area under vine : 15 hectares.

Grape varieties : 45% Cabernet Franc, 30% Cabernet Sauvignon, 25% Merlot.

Average age of vines : 35 years.

Soil type : clay and limestone.

Ageing : in vats for twelve months.

Tasting Notes : careful vinification gives the red wine : depth, elegance and length in the mouth. The floral bouquet of the Cabernet variety is predominant in the wine's youth but develops later towards the more complex aromas of a Grand Vin de Bordeaux.



Contact France : 05 56 56 04 35
France@mahler-besse.com

Export contact : +33 5 56 56 04 48
Export@malher-besse.com

Mähler-Besse

49 rue Camille Godard 33000 Bordeaux, France
Tél : 05 56 56 04 35. Fax : 05 56 56 04 59